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Zpráva pro 9. zasedání 
Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I 

 

Termín jednání:  27.3.2024          
Předkladatel:        Filip Šťastný, starosta   

Zpracoval:      Filip Šťastný, starosta 

 

 
Informativní zpráva týkající se: Plnění plánu rozvoje k 1. 3. 2024 

 
 

 

Zeleň   

1. Bílé Předměstí – V rámci zastupitelstva vznikla pracovní skupina, která si vzala za cíl 

zlepšení stavu zeleně a stanovení způsobu a rozsahu sečí pro následující roky. 

V návaznosti na jednání pracovní skupiny byla provedena inventarizace zeleně na 

Bílém Předměstí, zhodnocení a po dohodě se SmP jsme si vydefinovali způsob sečí 

Bílého Předměstí v následujících letech. Konkrétní opatření jsou například: 

• zvýšení výšky seče tak, aby nedocházelo ke zbytečnému prosychání v letních 

měsících; 

• zveřejňování informací o aktuálně probíhajících sečích; 

• důslednější kontrola sečí ze strany obvodu.  

2. Zelené Předměstí – V této lokalitě máme na provádění sečí vysoutěženého 

zhotovitele z minulého roku, a tím pádem se touto lokalitou budeme blíže zaobírat až 

v letošním roce tak, abychom případné požadavky zadali do výběrového řízení na 

zhotovitele na roky následující. V lokalitě budeme také hledat místa k vytvoření 

různých okrasných a trvalkových záhonů.  

3. Tyršovy sady – V této lokalitě pro nás zajišťují seče SmP. Tato spolupráce trvá i 

nadále, ve spolupráci se SmP však bude letos v Tyršových sadech nasazen zkušební 

provoz automatických sekaček.  

4. Lokalita PALÁC Pardubice + Kolf – Jak jistě víte, město bude v jarních měsících 

provádět výsadbu okrasného sadu na prostranství vedle PALÁCE Pardubice. Městský 

obvod na tyto úpravy naváže vybudováním trvalkového záhonu podél chodníku od O2 

k PALÁCI a úpravou stávajících záhonů s tújemi v blízkosti Polikliniky Kolf. Na tyto 

úpravy aktuálně vzniká projekt.  

5. Kruhový objezd UNI HOBBY – Z jednání pracovní skupiny pro zeleň vzešel nápad 

na oživení kruhového objezdu u UNI HOBBY zelení. I na tuto případnou investiční akci 

aktuálně vzniká projekt.  

  



Veřejná prostranství   

1. Dětská hřiště – MO aktuálně, prostřednictvím pracovní skupiny, zpracovává zadání 

k rekonstrukci dětského hřiště v ulici nábřeží Závodu Míru, na kterou byla v minulosti 

vytvořena položka v rozpočtu. U ostatních hřišť také letos mimo běžnou údržbu 

proběhne kompletní výměna písku v pískovištích. 

2. Úklid veřejného prostranství – Ve spolupráci s SmP se aktuálně snažíme vytvořit 

systém, kterým bychom dříve zachytili vytvoření černých skládek (nejčastěji u 

kontejnerových stání), aby tak nedocházelo k situacím, kdy například odložený nábytek 

leží v lokalitě několik týdnů. Zároveň chceme na tyto problémy upozorňovat ve větší 

míře i ve zpravodaji nebo na FB obvodu. Ohledně běžného úklidu bude obvod i nadále 

využívat svou četu a výpomoc odsouzených z věznice.  

3. Rekonstrukce a investice – níže jsou uvedeny investice, které se budou v letošním 

roce realizovat, případně projektovat: 

• Dašická V. a VI. etapa – pokračování v rekonstrukci vnitrobloků v lokalitě 

ohraničených ulicemi Dašická, Na Okrouhlíku, Studánecká a Ke Kamenci; 

• Regenerace vnitrobloků Dašická – zadání projektování dalších vnitrobloků; 

• JUDr. Krpaty – aktuálně ve fázi finalizace projektu; v letošním roce dojde 

v koordinaci se „síťaři“ k úplné rekonstrukci první části ulice (Wintrova-

Gebauerova); 

• Gebauerova – podobně jako v případě ulice JUDr. Krpaty, dojde v koordinaci 

se síťaři k rekonstrukci i v této ulici, avšak pouze v šíři vozovky; 

• Štrossova – v ulici dojde letos k rekonstrukci chodníku okolo domova pro 

seniory;  

• Bratranců Veverkových – dokončení projektu chodníku k bytovým domům 

naproti prodejně nábytku Jamall a předání projektu k realizaci Odboru dopravy 

MmP; 

• Závodu Míru – projektování a realizace dětských hřišť + projednání a zadání 

vytvoření parkoviště za domem čp. 1828 (dle studie); 

• Sakařova – ve spolupráci s naší komisí pro rozvoj městského obvodu a se 

zapojením rezidentů připravujeme projekt revitalizace parčíku v ulici Sakařova 

(před samoobsluhou); 

• Kostelní a Wernerovo nábřeží – ve věci rekonstrukce ulice Kostelní jsme po 

dlouhém naléhání ze strany obvodu a díky následné pomoci ze strany VAKu, 

který v lokalitě potřebuje vyměnit rozvody vody, dokázali přesvědčit město a 

posunout tuto jejich investici již na příští rok.  V tuto chvíli dochází k aktualizaci 

projektové dokumentace.  

Doprava 

1. Deskové radary – Městský obvod se rozhodl pořídit deskový radar pro měření 

okamžité rychlosti, který bude instalován v ulici Závodu Míru. Jedná se o informativní 

radar, který zároveň odesílá data na centrálu městské policie, a ač tato data nemohou 

být využita k pokutování řidičů, pomohou nám zjistit, jak často je rychlost v lokalitě 

porušována, a městská policie se poté na lokalitu může zaměřit v rámci ostrého 

měření. Na obvodě budou vytvořena další dvě přípojní místa, kam bude možné radar 

v čase přesouvat.  

2. Koloběžky – V minulém roce proběhla jednání, která měla za cíl zlepšení situace 

ohledně sdílených koloběžek. Došlo tak k přesnému stanovení míst pro odkládání 

koloběžek a zrušení tzv. virtuálních bodů, kvůli kterým docházelo k odhazování 

koloběžek prakticky kdekoliv. Dosáhli jsme také toho, že koloběžkám byla v některých 



lokalitách výrazně snížena rychlost. Díky těmto krokům by se měla zvýšit bezpečnost i 

komfort okolních chodců.  

3. Placené stání – Ve spolupráci s Odborem dopravy aktuálně připravujeme rozšíření 

placeného stání na celé území městského obvodu. Opatření pomůže zejména 

rezidentům z blízkosti centra města nebo nemocnice, jelikož tyto lokality slouží jako 

odstavná místa pro lidi mířící do města nebo nemocnice. Koncepce placeného stání 

s sebou přináší také rozšíření rezidentního stání v centru města, po kterém obyvatelé 

dlouhodobě volají. 

Kultura 

1. Kulturní akce obvodu   

• Dětský den – V loňském roce proběhl první dětský den našeho obvodu, a 

jelikož se akce povedla, plánujeme její pokračování i v letošním roce. Akce 

proběhne 1.9.2024 a bude celodenní. 

• Promenádní koncerty – I tato akce je velice oblíbená a letos bychom ji rádi 

rozšířili o koncerty, které by měly oslovit i mladší generaci. 

• Vánoce – V loňském roce jsme se zapojili do adventu v Pardubicích vánočním 

pečením s potravinářskou školou nebo podporou polévkobraní. Letos bychom 

rádi zvolili jiný model podpory adventu v Pardubicích. 

2. Kulturní a sportovní akce na území obvodu – Jako každý rok i letos náš obvod 

podporuje akce na něm konané např. formou dotací či poskytnutím dárkových košů a 

cen pro zúčastněné. Částka, kterou po vyhodnocování naší komisí rozdělujeme, byla 

pro letošní rok zvýšena.  

Bezpečnost 

1. Setkávání s městskou policii – Jak je patrné ze zpráv o činnosti starosty, zavedli jsme 

pravidelné schůzky s vedením městské policie, na kterých diskutujeme aktuální 

problematiku. 

2. Kamerový systém – V současné době řešíme s městskou policii instalaci kamer 

v lokalitách Palackého třída, ulice K Polabinám a nábřeží Závodu Míru, které jsou 

problémové. Peníze na tuto investici jsou v aktuálním rozpočtu vyčleněny.  

Informovanost   

1. Zpravodaj – Městský obvod stabilizoval vydávání obvodového zpravodaje, a to 4x 

ročně.  

2. Web obvodu – V minulém roce zároveň došlo k aktualizaci a úpravě stránek tak, aby 

byly přehlednější a informace na nich lépe dohledatelné. 

3. FB obvodu – Začali jsme více využívat sociálních sítí obvodu, které byly nějakou dobu 

bez jakékoliv aktivity. V tomto směru jsme si však vědomi prostoru pro ještě výraznější 

zlepšení a plánujeme na tom dále pracovat.  

 
 
 

 
 

 


